

TARIQ MODOOD

Dr. Modood is the founding Director of the University Research Centre for the Study of Ethnicity and Citizenship at the University of Bristol in the United Kingdom. He has (co-)authored and (co-)edited over 30 books and reports and over 150 articles or chapters in political philosophy, sociology and public policy. He is also the co-founding editor of the international journal, *Ethnicities*. His recent publications include *Multicultural Politics: Racism, Ethnicity and Muslims in Britain* (Edinburgh University Press, 2005), *Multiculturalism: A Civic Idea*, (Polity, 2007) and *Still Not Easy Being British: Struggles for a Multicultural Citizenship* (Trentham Books, 2010); and as co-editor, *Multiculturalism, Muslims and Citizenship: A European Approach* (Routledge, 2006) and *Secularism, Religion and Multicultural Citizenship*, Cambridge University Press, 2009).

Dr Modood est directeur-fondateur du Centre de recherche universitaire pour l'étude de l'ethnicité et de la citoyenneté à l'Université de Bristol au Royaume-Uni. Il a coécrit et coédité plus de 30 livres et rapports et plus de 150 articles ou chapitres en philosophie politique, en sociologie et en politique publique. Il est également l'éditeur-cofondateur du journal international *Ethnicities*. Ses récentes publications comprennent *Multicultural Politics: Racism, Ethnicity and Muslims in Britain* (Edinburgh University Press, 2005), *Multiculturalism: A Civic Idea*, (Polity, 2007) et *Still Not Easy Being British: Struggles for a Multicultural Citizenship* (Trentham Books, 2010); et en tant que coéditeur, *Multiculturalism, Muslims and Citizenship: A European Approach* (Routledge, 2006) et *Secularism, Religion and Multicultural Citizenship*, Cambridge University Press, 2009).

